

Prototype Technician

หน้าที่ความรับผิดชอบในงานของคุณ

 Produce and deliver proto samples in time according to production plan

根据生产计划及时完成样件的生产和发货

• Perform line setup and installation

执行生产线设置和安装

• Build proto samples, do measurement, reflash and test according to proto sample drawings and BOM

根据样件图纸及物料清单进行样件组装,测量,刷件及测试

• feedback and summeries issue during production activities to engineering on time

及时反馈生产过程的问题

• Do maintenance for all machines in proto shopfloor, responsible for 5s and LPA management.

对样件间 所有设备进行维护管理,负责区域内的5s及LPA审核

• Perform other tasks assigned by supervisor

执行主管分配的其他任务

โปรไฟล์ของคุณ

Education 教育程度

- College degree or above majored in mechanical, automation or electrical engineering

大专及以上学历, 机械、自动化、电气工程等相关专业

Professional Experience & skills 工作经验及技能

- Minimum 2 years related working experience on mechanical assembly or maintenance;

2年以上机械装配或维修相关工作经验;



รหัสตำแหน่งงาน REF78053G

ที่ตั้ง

Shanghai

ระดับความเป็นผู้นำ Leading Self

ความยืดหยุ่นในการทำงาน ทำงานในบริษัท

นิติบุคคล

Continental Automotive Systems Co., Ltd.

- Good command of written English 良好的英语技能;
- $\mbox{\sc Good}$ communication skills, teamwork spirit and self-awareness.

良好沟通, 团队合作和自我觉知能力

ข้อเสนอของเรา

您愿意与我们共同驾驭未来吗?即刻填写在线申请吧!